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Comforsa preveu tenir resultats positius el 2012
26-07-2012 | 21:42

Núria López, Esteve Pujol i Judit Carreras, reunits amb els membres del comitè de Comforsa  
 

Els diputats del PSC, Esteve Pujol i Judit Carreras, van reunir-se amb la direcció de l’empresa i amb els 
membres del comitè, on també hi va participar la portaveu socialista de Campdevànol, Núria López.

El 2012 serà un any on es preveuen dades positives a l’empresa Comforsa de Campdevànol. Aquesta és la conclusió més 

significativa que van extreure els diputats del PSC, Esteve Pujol i Judit Carreras, de la reunió que van tenir amb la direcció de 

l’empresa i amb els membres del comitè divendres al matí, on també hi va participar la portaveu socialista de Campdevànol, Núria 

López. 

 

Els socialistes es van posar a disposició de Comforsa per “buscar respostes a les dificultats que la crisi econòmica planteja al 

sector industrial de la comarca”. 

 

Esteve Pujol va destacar que Comforsa és una empresa pública i estratègica per al Ripollès i va recordar que “si Catalunya està 

aguantant millor els efectes de la crisi és gràcies al seu teixit industrial i a les exportacions”. 

 

En aquest sentit, va dir que Comforsa exporta el 92% de la seva facturació a països amb economies que encara no han entrat en 

recessió, com Japó, Brasil, Suècia o Estats Units. 

 

“Malgrat això, Comforsa ha de patir la competència de països amb baixos costos de producció, però a favor seu hi ha la qualitat del 

producte”. El diputat va explicar que “tot i la sotragada que va viure l’empresa el 2009, l’any passat (2011) les dades de facturació 

van ser molt positives, en part per la forta implicació dels treballadors”. 

 

Per últim, Pujol va explicar que “el pla estratègic per reduir el deute de l’empresa ha tingut els seus fruits, però ara cal posar la 

maquinària al dia i invertir en innovació per modernitzar-se”.
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